Приложение № 6/ Attachment #6

__________________________		В ООО «Норд Империал» 
 (участник тендера)/ (bidder)                                                                 To LLC Nord Imperial

	Согласие
с условиями оплаты, предлагаемыми Заказчиком

	В рамках участия в тендере №24-2016 «Выполнение комплекса работ по объекту: «Обустройство Снежного НГКМ. Установка подготовки попутного нефтяного газа», выражаем свое согласие на применение следующих условий оплаты: 100% в течение 45 календарных дней по факту подписания акта выполненных работ поэтапно (с предоставлением Заказчиком банковской гарантии либо аккредитива на сумму не более 30% от общей стоимости работ по данному тендеру).

	Agreement
with payment terms, proposed by the Client


Within the context of the participation in the tender #24-2016, “Accomplishment of complex of work on the object “Construction of infrastructure of Snezhnoye oil-gas-condensate field. Installation of APG treatment plant””, we express our agreement with the following payment terms: 100% payment within 45 calendar days upon the fact of signing the Act of Completed Work stage wise (providing the Client with bank guarantee or Credit Letter for amount not exceeding 30% of total cost of work on this tender).






	
	
	

	Должность/ position
	Подпись/
signature
	Ф.И.О./ name

	
	
	

	Дата/ date
	
	М.П./ seal



